



## Vegetable Seedlings

## شتلات الخضروات

يعتبر إنتاج شتلات الخضار أحد الأنشطة الإنتاجية بالشركة. خبراتنا تتجاوز 30 عام في هذا المجال. يتم إنتاج شتلات الخضار في بيئة مناسبة تم تجهيزها وفقا للمواصفات الأوروبية. يتم عزل الشتلات عن الأرض لضمان عدم انتقال أمراض التربة التي من أهمها الامراض الفطرية و الديدان.

\* أحضر البذور التي ترغب في تشتيلها وسنقوم بزراعتها في صواني وتسليمها جاهزة إليك خلال مدة 4-5 أسابيع بواسطة شاحناتنا المجهزة لكافة مناطق ومحافظات المملكة.

\* لدينا شتلات جاهزة للبيع حيث تم تجهيزها وتجهينتها للزراعة مباشرة في الحقل المفتوح والبيوت المحمية ويتم اختيار أفضل أصناف البذور المجربة لدي منتجي الخضار.

\* الصواني 200 خلية، 299 خلية لزراعة الخس، الزهرة، الملفوف، البروكلي.

\* الصواني 104 خلية، 144 خلية، 200 خلية لزراعة الطماطم، الباذنجان، الفلفل البارد والحار، الخيار، الحبيب، الشمام. المزايا التي يستفيد منها عملائنا :

من خلال عملية تشتيل البذور و تجهيزها للزراعة نوفر على عملائنا المحروقات وإهلاك المعدات وأجور العمال والوقت والجهد المبذول لمدة 4-5 اسابيع في كل دورة زراعية يستفيد منها المنتج بتجهيز و تعقيم التربة. توفير البذور :

حيث أن الهكتار الواحد يحتاج تقريبا 15,000 بذرة لاستنباتها لدينا، بينما إذا تم زراعة البذور مباشرة في الحقل (تحبيب البذور) فسيكون هناك حاجة الى ما لا يقل عن 45,000 بذرة تقريبا للهكتار

Vegetable seedlings production is considered one of the company's production activities exceeds 30 years of experience. Seedlings are produced as per the Euporean Standards to suite for our environment. The seedlings are Seperated from the ground to ensure the soil diseases, ex. Nematodes & worms, will never reach them.

- \* Bring the seeds that you wish to sow & we will produce them in trays and delivered to you as ready seedlings with in 4-5 weeks by our trucks to all over the Kingdom regions.
- \* We also have ready seedlings for sale, to prepared for direct transplanting into open field or greenhouses & we focus on the selected best varieties seeds that vegetable growers already tried. They verious celling tray types are following
- \* 200 cells & 299 cells trays are used for the production of Lettuce, Cauliflower, Cabbage & Broccoli.
- \* 104,144 & 200 cells trays for the production of Tomato, Eggplant, Sweet & Hot Pepper, Cucumber, Watermelon & Cantaloupe.

CUSTOMERS BENEFIT: Through the process of seedlings seeds & preparing for agriculture, We save our customers fuel, depreciation of equipment, wages of workers and time and effort spend for 4-5 weeks in each agricultural cycle from which the product benefits by soil preparing & disinfection.

SAVING SEEDS: One hectare required 15,000 seeds approximately to be produced in our nurseries, but if they are sowing directly in the field, the minimum required seeds quantity would be 45,000 seeds/hectare.

**البستان فخامة للمكان**  
**Al Bustan, the home of luxury**

